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UCHWAŁA NR .................... 

RADY MIASTA KOŁOBRZEG 

z dnia .................... 2021 r. 

zmieniająca uchwałę w sprawie maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów 
alkoholowych oraz zasad usytuowania na terenie Gminy Miasto Kołobrzeg miejsc 

sprzedaży i podawania napojów alkoholowych 

Na podstawie art. 18 ust. 2 pkt 15, art. 40 ust. 1, art. 41 ust. 1 i art. 42 ustawy z dnia 
8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2021 r. poz. 1372 i poz. 1834) 
i art. 12 ust. 1 i 3 ustawy z dnia 26 października 1982 r. o wychowaniu w trzeźwości 
i przeciwdziałaniu alkoholizmowi (Dz. U. z 2021 r. poz. 1119) Rada Miasta Kołobrzeg 
uchwala, co następuje: 

§ 1. W Uchwale Nr XLV/687/18 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 20 sierpnia 2018 r. 
w sprawie maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych oraz zasad 
usytuowania na terenie Gminy Miasto Kołobrzeg miejsc sprzedaży i podawania napojów 
alkoholowych (Dz. Urz. Woj. Zachodniopomorskiego z 2018 r. poz. 4063) § 1 otrzymuje 
brzmienie: 

„§ 1. Ustala się na terenie Gminy Miasto Kołobrzeg maksymalną ilość zezwoleń 
na sprzedaż napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia w miejscu 
sprzedaży: 
1) 320 zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych zawierających do 4,5% 

zawartości alkoholu oraz piwo; 
2) 250 zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych zawierających powyżej 4,5% 

do 18% zawartości alkoholu z wyjątkiem piwa; 
3) 220 zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych zawierających powyżej 18% 

zawartości alkoholu.”. 
§ 2. Wykonanie uchwały powierza się Prezydentowi Miasta Kołobrzeg. 
§ 3. Uchwała wchodzi w życie po upływie 14 dni od dnia jej opublikowania w Dzienniku 

Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego.
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Uzasadnienie

Przygotowany projekt uchwały zakłada zwiększenie limitów zezwoleń na sprzedaż
napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży (gastronomia)
w następujący sposób:

·liczba zezwoleń na sprzedaż napojów zawierających do 4,5% alkoholu oraz piwa 
- zwiększenie limitu do 320,

·liczba zezwoleń na sprzedaż napojów zawierających powyżej 4,5% do 18% alkoholu
(z wyjątkiem piwa) - zwiększenie limitu do 250,

·liczba zezwoleń na sprzedaż napojów zawierających powyżej 18% alkoholu
- zwiększenie limitu do 220

Do tej pory liczba zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych zawierających:

·do 4,5% zawartości alkoholu oraz na piwo przeznaczonych do spożycia w miejscu
sprzedaży wynosi 300

·powyżej 4,5% do 18% zawartości alkoholu (z wyjątkiem piwa) przeznaczonych
do spożycia w miejscu sprzedaży wynosi 220

·zawierających powyżej 18% zawartości alkoholu przeznaczonych do spożycia
w miejscu sprzedaży wynosi 200.

Dostosowując przepisy prawa miejscowego do regulacji wprowadzonych znowelizowaną
ustawą o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi Uchwałą
Nr XLV/687/18 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 20 sierpnia 2018 r. ustalono maksymalną
liczbę zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych na terenie Gminy Miasto Kołobrzeg.

Przyjęte wówczas założenia dla limitu zezwoleń w sklepach i gastronomii wydawały się
słuszne. Jednak na terenie Gminy Miasto Kołobrzeg, która cały czas się rozwija,
powstaje wiele nowych hoteli i placówek gastronomicznych (restauracje, kawiarnie itp.
obiekty) pojawiło się zagrożenie wyczerpania limitu dla gastronomi. Proponowana
w projekcie uchwały liczba zezwoleń nie jest sprzeczna z przyjętym Gminnym
Programem Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz
Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2021.

Zgodnie z ustawą o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi z dnia
26 października 1982 r. art. 12 ust.5 i ust. 6 w celu zasięgnięcia opinii w dniu
14.10.2021 r. projekt uchwały został przesłany do następujących podmiotów: Dowódcy
8 Batalionu Remontowego w Kołobrzegu, Komendanta Powiatowej Policji
w Kołobrzegu, Komendanta Straży Granicznej w Kołobrzegu, Kołobrzeskiej Izby
Gospodarczej, Kołobrzeskiego Stowarzyszenia Przedsiębiorców, Komendanta Straży
Miejskiej w Kołobrzegu, Prezesa Rady Gospodarczej przy Prezydencie Miasta
Kołobrzeg, Przewodniczącego Miejskiej Komisji ds. Rozwiązywania Problemów
Alkoholowych i Pełnomocnika Prezydenta ds. Uzależnień. Do Rad Osiedli nie zostały
wysłane zapytania o opinię, ponieważ rady zostały zlikwidowane w 2021 r.

Pisemne odpowiedzi przysłały następujące podmioty:

·Straż Graniczna w Kołobrzegu – odpowiedź : nie wnosi uwag

·Straż Miejska w Kołobrzegu – odpowiedź: nie wnosi uwag

·Miejska Komisja ds. Rozwiązywania Problemów Alkoholowych – odpowiedź: opinia
pozytywna
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·Pełnomocnik Prezydenta ds. Uzależnień – odpowiedź : nieznaczne zwiększenie limitów
zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych w lokalach gastronomicznych nie wpłynie
na zwiększenie liczby podejmowanych interwencji i liczby osób podejmujących leczenie
odwykowe.

Mając na uwadze powyższe ustalona liczba zezwoleń na sprzedaż napojów
alkoholowych przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży, nie będzie kolidowała
w realizacji celów wynikających zarówno z ustawy o wychowaniu w trzeźwości
i przeciwdziałaniu alkoholizmowi jak i z Gminnego Programu Profilaktyki
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok
2021. Proponowane rozwiązanie w dalszym ciągu będzie ograniczało dostępność do
alkoholu. Powstające placówki gastronomiczne ze sprzedażą i podawaniem napojów
alkoholowych na ogół nie generują uciążliwości dla okolicznych mieszkańców. Ma to
również pozytywny wpływ na zmniejszenie przypadków niekontrolowanego spożywania
napojów alkoholowych w miejscach publicznych.

Jednocześnie limity na proponowanym w projekcie uchwały poziomie zapewnią
poczucie stabilności przedsiębiorcom prowadzącym od lat sprzedaż napojów
alkoholowych jak i tym, którzy rozpoczynają tego typu działalność (m.in. nowe punkty
sprzedaży powstające w nowych obiektach).

Przygotowany projekt uchwały zakłada zwiększenie limitu dla gastronomi pozostawia
natomiast na dotychczasowym poziomie liczbę zezwoleń dla napojów alkoholowych
przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży (sklepy).
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